

<https://dagangnews.com/sunway-construction-umum-liew-kok-wing-sebagai-md-baharu-14142>

- 24 Mar 2022 06:28 PM

DagangNews.com

Sunway Construction umum Liew Kok Wing sebagai MD baharu



Liew Kok Wing akan menjawat jawatan Pengarah Urusan Sunway Construction Group Berhad berkuatkuasa 1 April 2022.

KUALA LUMPUR 24 Mac – Sunway Construction Group Berhad (SunCon) melantik Liew Kok Wing, 53, sebagai Pengarah Urusan Kumpulan berkuat kuasa 1 April 2022.

Sebagai sebahagian daripada pelan penggantian pengurusan SunCon, Liew akan menggantikan Pengarah Urusan Kumpulan, Chung Soo Kiong yang akan mengambil alih peranan lain dalam Kumpulan Sunway.

Liew telah menjadi Pengarah Urusan Sunway Construction Sdn Bhd, anak syarikat milik penuh Kumpulan, sejak 1 Januari 2020.

Beliau telah dilantik ke Lembaga Pengarah SunCon pada 7 Januari 2020, dan berkhidmat sebagai pengarah ganti kepada Chung.

Seorang jurutera yang berkecayaan dengan Ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan (Kepujian) dalam Kejuruteraan Awam dan Ijazah Sarjana Sains dalam Kejuruteraan Awam, kedua-duanya dari Universiti Nasional Singapura, Liew mempunyai pengalaman lebih daripada 20 tahun dalam industri pembinaan.

Liew memulakan kerjayanya dengan L&M Geotechnic di Singapura pada 1993, sebagai Jurutera Projek di Singapura sebelum berpindah ke Thailand sebagai Pengurus Projek yang bertanggungjawab ke atas kerja-kerja infrastruktur untuk projek perumahan mewah bertingkat rendah di Bangkok.

Pada 1996, Liew menyertai Sunway Construction Sdn Bhd sebagai Jurutera Geoteknik Kanan sebelum menyertai Nishimatsu Construction Company Singapura pada 1998.

Liew menyertai semula SunCon pada tahun 2000 dan menyelia pelbagai projek berprofil tinggi di seluruh Malaysia dan India.

Pada tahun 2003, beliau telah dinaikkan pangkat ke jawatan Pengurus Besar Kanan, mengetuai Bahagian Kejuruteraan Awam, dan kemudiannya dinaikkan pangkat sebagai Timbalan Pengarah Urusan pada tahun 2016.

Liew berkata, beliau berbesar hati diberi kepercayaan oleh Lembaga Pengarah untuk mengetuai kumpulan pembinaan permainan tulen terbesar negara.

"Saya ingin mengucapkan terima kasih kepada Chung Soo Kiong atas kepimpinan cemerlangnya dalam organisasi selama ini, termasuk mempercepatkan transformasi digital kami serta mengembangkan kehadiran serantau kami di seluruh ASEAN dan di India."

"Saya berharap dapat bekerjasama rapat dengan seluruh pasukan di Sunway Construction untuk membawa Kumpulan ke tahap yang lebih tinggi, melaksanakan misi pembinaan negara kita melalui pembangunan infrastruktur awam dan memajukan agenda kemampanan melalui projek tenaga boleh diperbaharui," ujarnya.

- DagangNews.com